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Vereniging Dorpsbelangen Grolloo en Omstreken 

 
Cpt. Notulen Jaarverslag 2023 
Algemene Ledenvergadering VDGO.  
 d.d. 7-3-2023 

 
Aanwezig: Henk Zeelenberg, Roelof Dilling, Bertus Reinders, Ina Reinders, Roelie Reinders, Fokke 
Hoeksema, Hendrikus Schrotenboer, Zwaantje Schrotenboer, Carla Regeer, Oncko Burghgraef, Jurjen 
Matthezing, Alie Jobing, Jan Reinders, Nienke Groenendijk, Feika Zuidgeest, Ted Zuidgeest, Sander 
Matthezing, Walter Regeer (VDGO, voorzitter) Karola Kruijer (VDGO, penningmeester), Dick Oelen 
(VDGO, secretaris), Jannie Hooiveld (VDGO, lid) 
Afwezig met kennisgeving: Leanne Reinders, Alien Poelman (VDGO, lid) 

 

1. Opening.  
Om 20.00 uur opent voorzitter Walter Regeer de vergadering en heet alle aanwezigen van harte 
welkom. Koffie/ thee en een drankje komen op rekening van VDGO. 
 

2. Vaststelling agenda. De agenda 2023, gepubliceerd in het Sportblad en op Facebook, wordt 
onveranderd door de aanwezigen vastgesteld. 
  

3. Ingekomen post, mededelingen. 

• Zaterdag 11 maart vindt NL. Doet weer plaats. Op initiatief van VDGO zijn de verenigingen 
gevraagd gezamenlijk vanuit het Markehuis te starten en met een lunch deze ochtend af te 
ronden. Hiervoor is ruime belangstelling gemeld.  

• Vanuit de gemeente is toestemming verleend om op 10 april ‘23 het paasvuur te 
organiseren. Het vereist meer en meer regelgeving om dit in stand te houden. VDGO maakt 
zich dan ook zorgen om het voortbestaan hiervan naar de toekomst toe. 

• Op 16 september’23 zal voor de 2e keer de World Clean Updag plaatsvinden. Eens in de 2 
jaar doet groep 7/8 van De Drift hieraan mee. In 2023 worden de inwoners erbij betrokken.  

• De overgebleven subsidie van Naobers Verglazen is verdeeld over de deelnemende 
dorpen/buurtschappen.  

• Nieuwe website VDGO gereed en terug te vinden op: www.dorpsbelangengrolloo.nl 

• Van 15 t/m 24 sept. vindt de Nationale Sportweek Aa & Hunze plus Borger-Odoorn plaats. 
 

4. Notulen 8 maart 2022. De notulen van de algemene ledenvergadering 2022 wordt door de 
aanwezigen onveranderd goedgekeurd en vastgesteld. De notulen worden door voorzitter en 
secretaris voor akkoord ondertekend en de ondertekende versie wordt op de website van VDGO 
geplaatst.  
Herinrichtingsplan. Bij de winkel is een verzakking in de straat. De voorzitter zegt toe hiernaar te 
gaan kijken.  
Woningbouw. Het college zal bij de dorpen langs gaan om te informeren waar nog kan worden 
gebouwd.  

 
5. Jaarverslag VDGO 2022. 

 
a. De Grote Moere. 

Namens de werkgroep De Grote Moere geeft dhr. Oncko Burghgraef een overzicht van de 
huidige stand van zaken.  
Eind jaren ’90 is de plas aangekocht door Van Netteren met recreatieve bestemming. Er moest 
1,6 miljoen kuub zand worden gestort. Destijds waren er al de nodige bezwaren qua transport 
en dat is heden ten dage nog zo. VDGO probeerde in 2021 in contact te komen met SBB, maar 
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iedere keer werd dit overleg uitgesteld. Pas in november 2022 organiseerde SBB, zonder enig 
overleg met VDGO, een, naar later bleek, tumultueuze inloopavond voor bewoners. Uiteindelijk 
is een werkgroep ontstaan, die op 1 december 2022 met SBB, gemeente en Waterschap Hunze 
en Aa’s in overleg is getreden teneinde in kaart te brengen wát er nu precies wordt gestort en 
welke afspraken/ vergunningen er gelden. Dhr. Burghgraef meldt dat er tot op heden slib, grond 
uit de rondweg Groningen en vervuilde bouwgrond is gestort. Door omwonenden is gemeld dat 
ook uit andere gebieden (Zeeland o.a.) wordt gestort op niet reguliere tijden en in ’t weekend. 
De gemeente heeft toestemming gegeven via de nota Bodembeheer dat er in De Grote Moere 
zg. Pfas houdende stoffen mogen worden gestort tot aan een bepaalde grens. Bewezen is, aldus 
dhr. Burghgraef, dat Pfas veel invloed heeft op het wel en wee van de lichamelijke conditie. En 
wat zijn de effecten op de bodemverontreiniging en de drinkwaterkwaliteit, voor nu en ook in de 
nabije toekomst!?Ook de verkeersoverlast én verkeersveiligheid met de dagelijkse vrachtwagens 
door Papenvoort is groot punt van aandacht.  
Binnen de werkgroep zijn daarnaast grote twijfels op de controle en het toezicht.  
Dhr. Burghgraef meldt dat wat betreft VDGO/ de werkgroep ‘De Grote Moere’ het storten zo 
snel mogelijk wordt beëindigd en dat de natuur haar gang weer kan gaan.  
Vanuit de zaal wordt gevraagd of er keiharde bewijzen zijn van ongeoorloofde storting. Dhr. 
Burghgraef stelt dat er na bestudering van de diverse plannen en interview met o.a. de Rijks 
Uitvoeringsdienst (=R.U.D), omwonenden wel degelijk twijfels zijn voor wat betreft de kwaliteit 
van het gestorte materiaal.  Dhr. J. Matthezing geeft aan dat het Waterschap met grote zorg 
werkt en nauwkeurig monsters neemt om de waterkwaliteit te meten.  
Dhr. B. Reinders (oud-bestuurslid VDGO (rond 2006) en destijds nauw betrokken bij De Grote 
Moere) geeft aan dat er altijd gezegd is dat er schone grond gestort zou worden en dat de 
vergunningen op orde waren.  
Afrondend zijn aanwezigen van mening dat het van belang is dat helemaal duidelijk wordt hoe 
de situatie rondom de Grote Moere nu feitelijk is. VDGO/werkgroep pleit dan ook voor 
‘waarheidsvinding’ als eerste insteek.  
De voorzitter bedankt tenslotte dhr. Burghgraef voor zijn toelichting.  
 

b. Woningbouw. Zoals gemeld bij punt 4 is op dit moment geen goed zicht of de geplande bouw 
aan de Lienstukken Zuid wel/niet doorgang kan vinden. VDGO pleit voor meer starters- en 
huurwoningen in Grolloo. VDGO betreurt het dat Lienstukken Zuid ook in 2022 nog geen verdere 
concrete plannen heeft opgeleverd en zal de voortgang scherp in de gaten houden. Ook in de 
nog te ontwerpen dorpsvisie zal dit prioriteit hebben.  
Dhr. Zeelenberg vult aan het inventariseren naar woonruimte moe te zijn. Hij wijst erop dat er 
nog een actuele inventarisatie ligt. Deze wordt VDGO toegezonden. 
Dhr. Burghgraef adviseert om zelf met een woonplan te komen en het college hierop te laten 
reageren.  
Dhr. B. Reinders pleit voor een actieve houding in deze. Op basis van het programma “Bouwen 
Onderbouwd” kun je vragen naar de woonagenda en inspreken bij de raad.  
 

c. Werkgroep Burgerhulpverlening en reanimatie. 
VDGO is blij met de 28 hulpverleners als reactie op deelname aan de reanimatiecursus, verzorgd 
door dhr. Hans Mijnheer. Toch is dat aantal, 3,5%, nog laag, afgezet tegen de 772 (dec. ’22) 
inwoners van Grolloo e.o.  
Tijdens de Hartweek zal VDGO hiervoor nog eens extra aandacht vragen en ook zal VDGO nog 
eens inventariseren of er nog hulpverleners zijn die ook een geregistreerd BHV-diploma hebben, 
maar daarvoor de opleiding bij b.v. een bedrijf waar men werkt, heeft gevolgd.   
Dhr. B. Reinders pleit ervoor om ook eens bij andere dorpen te kijken hoe men daar de 
organisatie van hulpverleners heeft verzorgd. Aangeraden wordt om de kosten wel op te nemen 
in de begroting.  
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VDGO is verheugd dat Haarstudio Grolloo de onkosten van he tonderhoud van de beide AED’s 
op zich heeft genomen. Ze is Haarstudio Grolloo hier heel erkentelijk voor.  
Op de vraag van dhr. T. Zuidgeest hoe om te gaan met de onderhoudskosten van de AED’s bij 
particulieren (De Berenkuil, Ted Zuidgeest) zal VDGO zich nog nader buigen en hem t.z.t. een 
reactie sturen.  
 

d. Diverse infrastructurele zaken 

• Snelheidsbeperking Rolde-Borger. Inwoners van Papenvoort pleiten al langer voor een 
inperking van de snelheid langs de N 857 (Rolde-Borger). Er heeft zich een werkgroep 
gevormd, die hierover met de provincie in overleg is. Daarnaast wordt ook de bevolking 
uit Rolde en Borger hierbij betrokken.  

• Stenen in bermen. Ook op de ALV van 2022 is dit punt aan de orde geweest. Bij meer locaties 
liggen stenen in de berm. VDGO heeft dit besproken met dhr. Edo Jans (gemeente). Volgens hem 
kan de gemeente zelf niet handhaven, dat moet de politie doen. Dhr. B. Reinders geeft aan dat 
juridisch gezien de wegbeheerder aansprakelijk is. De gemeente kan wel handhaven. Men kan 
de gemeente hiervoor aansprakelijk stellen.  Hij zal dit ook nog eens op het gemeentehuis 
bespreken.  

 
e. Fietspaden Amen & Papenvoort 

Het eerste deel van Grolloo-Amen is in 2021 aangelegd. VDGO heeft in januari 2022 al bij de 
gemeente gepleit voor belijning en dat is toegezegd. Echter in 2023 ontbreekt deze belijning nog 
immer. VDGO heeft nogmaals aangedrongen om dit nu af te ronden.  
Voor het volgende, nog ontbrekende deel, is door de gemeente met de grondverwerving 
gestart. Ook heeft de gemeente gelden gereserveerd voor de aanleg van een fietspad 
Oostereind-Papenvoort. VDGO is blij met dit initiatief. Er is al langer voor geplet, temeer ook 
daar het fietsverkeer nu ernstige hinder ondervindt van de vele vrachtwagens, die naar de Grote 
Moere rijden.  Het streven is om dit fietspad in 2024 gereed te hebben.  

 
f. Update werkgroep Biodiversiteit. 

Op 12 september 2022 heeft een eerste overleg met belangstellenden in het Markehuis 
plaatsgevonden. De daaruit voortgekomen actiepunten worden in een zg. Biodiversiteitsplan 
verwerkt. Daarmee is intussen een aanvang gemaakt en het streven is om dit in 2023 af te 
ronden. Wel is al begonnen met eerste acties, die uit de bijeenkomst in 2022 zijn voortgekomen: 
a) Planten van vroegbloeiende boerenkrokussen op het brinkje tegenover Hofsteenge.  
b) Maken van 50 vogelkastjes en die ophangen in en rondom Grolloo (maart 2022). 
c) Deelname aan de jaarlijkse World Clean Up dag in september. In de even jaren neemt groep 

7/8 van de basisschool deel, in de oneven jaren worden de inwoners gevraagd om mee te 
helpen het dorp en omgeving op te schonen.  

Dhr. Burghgraef complimenteert VDGO  tenslotte nog met het op de agenda zetten en de 
opstart van dit belangrijke onderwerp.  

 
g. Paasvuur. 

VDGO heeft nog t/m 2026 een vergunning voor het houden van een paasvuur aan de 
Meerkampsweg op land van dhr. Alko Tolner.  Het houden van een paasvuur blijft ieder jaar 
weer twijfelachtig, vanwege nieuwe, aanvullende regelgeving (o.a. flora en fauna regelgeving, 
verplichte zg. Aeriusberekening). Ook verzekeraars zijn terughoudend en/of passen 
voorwaarden aan. De voorzitter memoreert dat meerdere dorpen in Drenthe en Overijssel het 
paasvuur (gaan) annuleren. VDGO Grolloo wil het paasvuur zo lang als mogelijk is in stand 
houden.  
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6. Grolloo Totaal. 
Dhr. Bertus Reinders geeft in het kort aan waar Grolloo Totaal voor staat.  Grolloo Totaal is een 
werkgroep, min of meer zelfstandig opererend vanuit VDGO.  Via Grolloo.com is de gezamenlijke 
activiteitenkalender terug te vinden, waarop verenigingen hun activiteiten bijtijds weg kunnen 
zetten. In de boerderij te Vredenheim, die mag worden gebruikt van de Berenkuil, staan nog 
veel attributen die door verenigingen kunnen worden benut, zoals tafels, partytenten e.d. De 
gemeente wil het idee van Grolloo Totaal overnemen.   

 
7. Financieel overzicht en beleid.  

 
 
Penningmeester mevr. Karola Kruijer licht de belangrijkste aandachtspunten op de opbrengsten 
en uitgaven financiën en begroting 2022/2023 toe.  
De contributie over 2023 is geïnd, evenals die van de welkomstborden. Er bleek ruime 
belangstelling voor Grolloo-vlaggen, mede ook vanwege het school-dorpsfeest in 2022. VDGO 
heeft nog enkele vlaggen om te verkopen voor o.a. nieuwe bewoners.  
De ledenlijst is intussen opgeschoond. VDGO zal zich in 2023 nog nader buigen over een nieuwe 
ledenwerfactie.  Ook vanuit de zaal wordt aangedrongen op het houden van een ledenwerfactie. 
Leden die, na herinnering vanuit VDGO, meer dan 2 jaar niet betalen, worden met kennisgeving 
afgevoerd van de ledenlijst.   
Op het financieel overzicht staan ook de verleende subsidiebedragen van Grolloo Zorgt, 
energieproject en buitenspelmateriaal. Deze bedragen zijn gereserveerd voor latere projecten, 
zoals de herinrichting van het Markehuis en directe omgeving. De financiën van Grolloo Zorgt 
zijn nog tot nader order ondergebracht bij VDGO.  
De onderhoudskosten van de beide AED’s worden in 2023 (en verdere jaren?) bekostigd door 
Haarstudio Grolloo. VDGO is hier heel content mee; deze sponsoring geeft financieel enige 
ruimte.  
Vanuit de zaal wordt positief op de toelichting van de penningmeester gereageerd.  
 

8. Verslag kascommissie. 
De kascommissie, bestaande uit de dames Leanne Reinders en Carla Regeer, geeft aan dat het 
beheer best ingewikkeld is, maar dat de kas goed is georganiseerd en kloppend is.  Voorgesteld 
wordt dan ook aan de vergadering om de penningmeester decharge te verlenen, hetgeen wordt 
overgenomen. 
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Mevr. Leanne Reinders zal na dit jaar geen deel meer uitmaken van de kascommissie. Ze wordt 
door de voorzitter hartelijk bedankt voor haar inzet.  Mevr. Carla Regeer blijkt bereid om in 2023 
voor de 2e keer de kas te controleren, samen met dhr. Sander Matthezing, die door de 
vergadering unaniem wordt benoemd in de kascommissie.   
 

9. Vaststelling begroting.  
Naar aanleiding van de gegevens uit het financieel overzicht en de conclusies van de 
kascommissie wordt de begroting 2023-2024 aan de leden gepresenteerd. Behoudens een 
enkele toelichting wordt deze door de leden goedgekeurd en vastgesteld.  
 

10. Vaststelling contributie 
Vanwege oplopende kosten op allerlei gebied stelt VDGO de vergadering akkoord te gaan met 
een contributieverhoging van € 1,00 per lid met ingang van 1 januari 2024. Hiertegen worden 
geen bezwaren aangevoerd. Met ingang van 2024 bedraagt het lidmaatschap € 6,00 per lid. 
Lidmaatschap is persoonsgebonden.  
 

11. Bestuurssamenstelling. Na 4 jaar lidmaatschap van het bestuur van VDGO neemt mevr. Jannie 
Hooiveld afscheid van VDGO. Zij heeft zich vier jaren volop ingezet voor de bewoners van 
Grolloo, Vredenheim en Papenvoort.  De voorzitter overhandigt haar als dank voor haar grote 
inzet en verdiensten een prachtige mand vol met streekprodukten. Jannie bedankt het bestuur 
voor de prettige samenwerking en geeft aan dat haar volledige baan in het onderwijs haar 
dusdanig veel tijd kost, dat ze besloten heeft nu met VDGO te stoppen.   
De dames Roelie Reinders en Nienke Groenendijk zullen vanaf deze algemene ledenvergadering 
het bestuur versterken. Beiden geven een korte toelichting op hun loopbanen. De voorzitter 
wenst hen heel veel plezier en een prettige samenwerking binnen VDGO toe.  
Ambities en plannen. 
VDGO wil graag structureel aan het werk zijn. Ze streeft ernaar de diverse werkzaamheden 
samen en in overleg uit te voeren met de inwoners. Als eerste stap is nu het opstellen van een 
dorpsvisie aan de orde. Daarbij is van belang welke thema’s nu door de inwoners van belang 
gevonden worden, waarin VDGO een faciliterende en/of coördinerende rol kan spelen. Op de 
agenda voor het jaar 2023 staan o.a. de volgende activiteiten: 
 Opstellen en opstart activiteiten uit het Biodiversiteitsplan, zoals World CleanUp dag, 

natuurwerkdag; 
 Opstellen van de dorpsvisie; 
 Deelname aan NL. Doet; 
 Aanschaffen en plaatsen van nieuwe welkomst- en aankondigingsborden; 
 Waarheidsvinding omtrent project De Grote Moere; 
 Etc.  

 
12. ALV 2024. De Algemene Ledenvergadering in 2024 is op dinsdag 12 maart 2024.  

 
13. Rondvraag.  

 Dhr. Sander Matthezing: *Op de Schoonloërstraat wordt hard gereden. Er ontstaan onveilige  
Verkeerssituaties. De voorzitter verzoekt hem om meer 
medestanders voor zijn standpunt aangaande de 
verkeersonveiligheid te vinden en naar VDGO te reageren.   

Dhr. Ted Zuidgeest:  *Hopelijk vergeet VDGO bij het opzetten van een dorpsvisie niet om 
ook Vredenheim en Papenvoort hierbij te betrekken.   

Dhr. Bertus Reinders:  *Verschillende verenigingen hebben hem benaderd en gevraagd 
waarom de organisatie van wandeltochten nu € 800,00 duurder 
wordt vanwege het verlenen van een vergunning. Het gaat hier om 
landelijk beleid.    
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Dhr. Henk Zeelenberg:  *Aan de Hoofdstraat staat een TT-monument. Langs de oude TT-
route staan meer van deze kleurige stenen. Kan deze nu weg? VDGO 
zal zich hierover beraden. 

 *In de statuten staat opgenomen dat er ook vanuit de Boermarke 
iemand in het bestuur van VDGO dient plaats te nemen.  Hij vraagt 
hier aandacht voor, ook als straks de statuten worden gewijzigd. 
VDGO neemt dit punt mee naar de reguliere vergadering.  

Alie Jobing:  Er zijn nieuwe inwoners binnen Grolloo e.o. Ontvangen die ook de 
Grolloër Boks? De voorzitter antwoordt dat dit inderdaad het geval is 
en daarnaast ook de welkomsttas krijgen aangeboden.   

Ina Reinders:    Compliment voor VDGO. Ik vind dat jullie goed bezig zijn.  
    Een applausje volgt.   
 
14. Sluiting. De voorzitter dankt allen voor de inbreng, sluit om 22.14 de vergadering en biedt 

namens VDGO nog een drankje aan.   
 
Ter afsluiting: Bij ontvangst heeft iedere aanwezige een lotnummer ontvangen. Na trekking van 
de 2 winnende nummers heeft Roelof Dilling het eerste VDGO-nestkastje ontvangen en Feike 
Zuidgeest ontvangt een originele Stanley-drinkfles, die ook tijdens de World CleanUp dag met de 
schooljeugd aan alle leerlingen van groep 7/8 is uitgereikt. Deze actie wordt in goede orde door 
de aanwezigen ontvangen en is zeker voor herhaling vatbaar.  
 
 
 
Dick Oelen, 
Secretaris VDGO.  
12-3-2024 
 
Voor akkoord:     12-3-2024  
 
Walter Regeer   Dick Oelen  
Voorzitter VDGO   secretaris VDGO 


